
                                 PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA                                                                               

            RADY OSIEDLA ZAWADZKIEGO-KLONOWICA                                                                           

                                   W DN. 06.10.2015r. 

 

              Zebranie otworzył Przewodniczący Rady Osiedla  Zawadzkiego-Klonowica Jerzy Pawlik. 
Po stwierdzeni quorum. Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad, odczytano i 
przyjęto protokół z posiedzenia RO w dniu 29-09-2015r. 
Glosowało za 14 radnych przeciw 0 głosów. 
 Przystąpiono do realizacji porządku obrad.     
 

 Przewodniczący Rady Osiedla omówił projekt miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzenne. 
Przewodniczący RO po dyskusji poddał pod głosowanie Uchwałę Nr IX/10/15  w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Zawadzkiego 7 „ Uchwała RM Szczecin 
Nr XLIV/1273/15 
Uchwała została przyjęta przy 14 głosach za i 0 głosów przeciw 
 
 Omówiono akcję „Cały Szczecin w Kwiatach” dotyczącą sadzenia krokusów. 
Przewodniczący RO po dyskusji poddał pod głosowanie  Uchwałę Nr X/10/15 w sprawie 
przeznaczenia kwoty 500 zł. na zakup cebulek kwiatowych (krokusy) w ramach akcji „Cały 
Szczecin w Kwiatach”. 
Uchwała została przyjęta przy 14 głosach za i 0 głosów przeciw. 
 
 Omówiono organizację Wigilii w dn. 15.12.2015r. w lokalu „Pod Różami” na            ok. 
70 osób. Przewodniczący RO po dyskusji poddał pod głosowanie Uchwałę NR XI/10/15  w 
sprawie przeznaczenia kwoty 6000 zł.  ( 3000 zł. z budżetu Rady Osiedla oraz 3000 zł      z 
funduszy przyznanych przez Komisję ds. Inicjatyw Społecznych ) na organizację wieczoru 
Wigilijnego dla mieszkańców osiedla. 
Uchwała została przyjęta przy 14 głosach za i 0 głosów przeciw. 
 
 Omówiono wyjazd na grzyby w dn. 17.102015r.  na odległość ok. 100 km. 
Przewodniczący RO po dyskusji poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XVI/10/15 w sprawie 
przeznaczenia kwoty 900 zł. na organizację wyjazdu na grzyby dla mieszkańców osiedla . 
Uchwała została przyjęta przy 13 głosach za i 0 głosów przeciw. 
 
 Omówiono propozycję utworzenia świetlicy środowiskowej w pomieszczeniach RO w 
ramach  akcji „Moje Miejsce Wśród Innych”. 



Przewodniczący RO  po dyskusji poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XII/10/15 w sprawie 
powołania koła zainteresowań dla dzieci przy RO pod nazwą  „Miejsce Dzieci Wśród Innych” w 
ramach działań RO w programie „Moje Miejsce Wśród Innych”. 
Uchwała została przyjęta przy 12 głosach za i 0 głosów przeciw. 
 
 Przewodniczący RO po omówieniu i dyskusji poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
XIII/10/15 w sprawie przeznaczenia kwoty 1500 zł. na rzecz koła zainteresowań dla dzieci przy 
RO pod nazwą „Miejsce Dzieci Wśród Innych”  ( zakup gier planszowych, art. do rysowania i 
malowania itp. , „Koło Haftu”  - zakup akcesoriów do haftu ręcznego zespołu „Damy Radę”. 
 
 Omówiono wieczornicę listopadową w dn. 17.11.2015r.  w SP nr 45. 
Powołano grupę radnych odpowiedzialną ze organizację ,pierwsze spotkanie grupy 
wyznaczono na dzień 13-10-2015 godz. 16-ta  Przewodniczący Rady Osiedla po dyskusji 
poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XIV/10/15     w sprawie przeznaczenia  kwoty 2000 zł. ( 
1000 zł. z budżetu RO i 1000 zł. z funduszy przyznanych przez Komisję ds. Inicjatyw 
Społecznych ) na organizację wieczornicy z okazji Dnia Niepodległości. 
 
 Omówiono organizację turnieju „60+/7-„. 
Przewodniczący RO po dyskusji i powołaniu grupy odpowiedzialnej za organizacje poddał pod 
głosowanie Uchwałę Nr XV/10/15  w sprawie przeznaczenia kwoty 1500 zł.  ( 1000 zł. z 
funduszy RO i 500 zł.  z funduszy przyznanych przez Komisję ds. Inicjatyw Społecznych) na 
organizację turnieju rekreacyjno-sportowego dla seniorów i dzieci z osiedla „60+/7-„ 
Uchwała została przyjęta przy 14 głosach za i 0 przeciw. 
 
 Omówiono organizację spotkań seniorów. 
Przewodniczący RO po dyskusji poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XVII/10/15 w sprawie  
przeznaczenia kwoty 500 zł.  z funduszy przyznanych przez Komisję ds. Inicjatyw Społecznych 
na organizację cyklicznych spotkań seniorów z osiedla. 
Uchwała została przyjęta przy 13 głosach za i 0 przeciw. 
 
 Wystosowano pismo do Zarządu Dróg i Transportu Miejskiego z prośbą   o ustawienie 
koszy na  śmieci przy nowo oświetlonym chodniku przy ul. Litewskiej (co najmniej 5 szt. ). 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano 
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